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v súlade s prísľubom a progra-

mom si Vás dovoľujem oboznámiť 
s  prácou,  ktorú  som  od  nástupu 
vykonal a podeliť  sa o problémy, 
s ktorými som sa za krátku dobu 
stretol a ktoré sa dotýkajú mesta, 
zamestnancov a Vás.

Chcem Vás ubezpečiť, že nie som 
len primátorom tej časti obyvateľ-
stva, ktorá mi vo voľbách dala dô-
veru, ale som primátorom všetkých 
občanov bez rozdielu veku, ná-
boženstva či politickej príslušnos-
ti a nie je mi ľahostajný ani jeden 
problém, ktorý sa dotýka obča-
na. Vážim si každého, kto to mys-
lí s mestom a jeho občanmi dobre 
a chce pre skvalitnenie života a spo-
kojnosť nás niečo pozitívne urobiť. 
Vítam každú radu, podnet či akú-
koľvek pomoc, ale aj objektívnu 
a konštruktívnu kritiku, ak pomôže 
riešiť problémy mesta a občanov.

Výkon funkcie primátora alebo 
poslanca mestského zastupiteľstva 
je záväzkom každého z nás, ktorý 
sme na seba prevzali z rúk občanov 
a pri výkone svojho poslania sme 
zodpovední predovšetkým Vám, 
pre Vás, sme tu, aby sme slúžili.

Uvedomujem si, že zmena v oso-
be primátora prináša so sebou na 
jednej strane entuziazmus a nad-
šenie z toho, že prinesie mestu 
a Vám nový impulz rozvoja a kva-
lity práce, no prináša aj  sklamanie 
mnohých z výsledkov volieb. Hlav-
ne tým z Vás, ktorí ste dali dôveru 

Vážení spoluobčania,
iným kandidátom.

Život však ide ďalej a primátor 
bez podpory a pomoci občanov nie 
je schopný sám naplniť ciele, kto-
ré predložil Vám voličom v progra-
me. Vedomý si zodpovednosti voči 
Vám, netajil som sa tým, že pre 
skvalitnenie práce mestského úra-
du, v záujme priblíženia sa ob-
čanovi bude potrebné prehodnotiť 
systém práce jednotlivých oddelení 
a zamestnancov mesta. Nikdy som 
však nespochybnil odbornosť a pro-
fesionalitu zamestnancov mesta 
skôr, ako som si skutočne neurobil 
a nevyhodnotil na základe objek-
tívnych a pravdivých informácií re-
álny obraz.

Osobne som bol zaskočený sprá-
vaním sa bývalého vedenia mesta 
a niektorých zamestnancov, dokon-
ca i poslanca MZ, keď sa dozvedeli 
o výsledkoch volieb a následne na 
prvom zasadnutí mestského zastu-
piteľstva. Dokonca aj teraz po voľ-
bách a nástupe do funkcie sa pod-
súvajú verejnosti názory a tvrdenia 
hraničiace s arogantnosťou, ne-
pochopením a podceňovaním Vás 
občanov, voličov. Vraj Vy ako vo-
liči ste boli uvedení do omylu, roz-
hodovali ste bez rozumu, s emócia-
mi a podobne. Mňa ich správanie 
neprekvapilo, ale zrejme mnohých 
z Vás áno. 

 Dávam na vedomie, že po skon-
čení I. slávnostného zastupiteľstva 
prišiel za mnou jeden z poslancov 

MZ a povedal mi, počulo 
to aj pár najbližších osôb, 
že som vyhral voľby pod-
vodom. Len ťažko môže 
človek so štipkou zdravé-
ho rozumu pochopiť, ako 
môže nezávislý kandidát, 
ktorý na organizáciu vo-
lieb nemá žiadny vplyv, 
vyhrať voľby podvodom. 
Preto Vážený pán posla-
nec Vás vyzývam, ak ste 
to teda vyslovili a ešte ne-
konali, konajte svoju po-
vinnosť poslanca a občana 
a oznámte toto orgánom 
činným v trestnom kona-
ní. Zároveň preto, že tie-
to noviny sú verejným mé-
diom, dúfam a verím, ve-
domý si absurdnosti, zlomyseľnosti 
a nepravdivosti tvrdenia, že ten-
to výrok zaregistrujú orgány čin-
né v trestnom konaní a budú ko-
nať, ja som pripravený, dúfam, že 
aj dotyčný pán poslanec, lebo ne-
verím, že bude konať sám. Naviac 
toto správanie len potvrdilo všetko 
to, čo preniklo na verejnosť, že moja 
osoba na poste primátora je pre ur-
čité kruhy, osoby neprijateľná a aj 
preto niektorí zo zamestnancov 
mesta vážne zvažujú túto situáciu 
riešiť rozviazaním pracovného po-
meru.

Čo si má človek myslieť o straté-
gii odmeňovania uplatnenej v uply-
nulom období odstupujúcim vede-
ním, ak určitým pracovníkom boli 
udelené odmeny vo výške 10 000 – 
70 000 - Sk, ktoré sú v rozpore s kri-
tériami systémovosti, racionality, 
spravodlivosti, efektívnosti a kva-
lifikovaného motivovania pracov-
níkov. Na druhej strane však di-
rektívnym rozhodnutím ostatným 
zamestnancom mesta boli udelené 
odmeny bez akéhokoľvek kritéria 
zásluhovosti, odbornosti, zodpo-
vednosti alebo dĺžky zamestnania, 
ale podľa kritéria rovnostárstva, 
podcenenia, či v kritických prípa-
doch (ekonomické oddelenie) krité-

ria úplnej dehonestácie práce a prí-
nosu, ktorý pre mesto prinášajú, 
čím tieto odmeny stratili akýkoľvek 
motivačný prvok.

V súvislosti s predchádzajúcim 
volebným obdobím dávam verej-
nosti na známosť, že v závere roka 
2006 boli jednotlivým pracovníkom 
mesta podľa funkčného zaradenia 
od upratovačiek cez pracovníkov, 
pracovníčok referátov a oddelení, 
vedúcich oddelení a tak ďalej na-
vrhnuté a vyplatené odmeny v in-
tervale od 3 000 – 70 000 Sk. Uve-
dený návrh bol u časti pracovníkov 
(pár osôb) výrazne nadhodnotený 
z hľadiska ich funkcie, zaradenia, 
vzdelania, praxe, výkonu v porov-
naní s inými pracovníkmi (väč-
šina pracovníkov), ktorí boli vý-
razne podhodnotení, alebo ich od-
meny boli primerané. Dávam oby-
vateľstvu a zamestnancom mesta 
prísľub a záruky, že v budúcnosti 
sa takýto spôsob navrhovania a vy-
plácania odmien nebude opakovať 
a systémovo učiním všetky opatre-
nia aj personálne, a to už v blízkej 
dobe po nástupe nového prednostu 
MsÚ, Ing. Turcera, od 1.2.2007.

Zo zákonných dôvodov nie je 
možné v plnom rozsahu a detailne 

Primátor mesta Ing. Štefan Daško 

pozýva občanov
na II. verejné zasadnutie mestského zastupiteľstva,

ktoré sa uskutoční dňa

30. januára 2007 o 16.00 hod.
v Dome kultúry v Klobušicich

pokračovanie na str. 2
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zverejniť menovite veľkosť odmien 
jednotlivých pracovníkov. O stave 
som informoval aj Vami volených 
zástupcov – poslancov MZ a hlav-
ného kontrolóra mesta.

Každý občan si môže spraviť 
úsudok o nezdravých praktikách 
odmeňovania na mestskom úra-
de v poslednom období, ak si po-
rovná to, že odmeny niektorých 
najbližších spolupracovníkov bý-
valého vedenia mesta presahovali 
2 až 14- násobok odmeny ostatných 
zamestnancov mesta vrátane ria-
diteľov a vedúcich hospodárskych 
pracovníkov škôl, pričom boli prí-
pady, že pracovník s menšou pra-
xou a nižším vzdelaním mal 2 – 5- 
násobnú odmenu ako napríklad 
niektorí kvalifikovaní a dlhoroční 
pracovníci ekonomického oddele-
nia s praxou 20-30 rokov s úplným 
stredným alebo dokonca vysoko-
školským vzdelaním.

Zároveň dávam na vedomie, že 
stav, ktorý som prebral na MsÚ 
v súvislosti s počtom stránkových 
dní a hodín nie je podľa mňa uspo-
kojivý pre verejnosť mesta, a pre-
to som vydal pokyn, aby sa od 

1.2.2007 zvýšil počet stránkových 
dní z doterajších 3 o 1 na 4 a ako 
nestránkový ostane 1 deň.

Tiež dávam na vedomie, že som 
vydal pokyn Oddeleniu vnútornej 
správy a Personálnemu referátu 
(Ing. Fusková) na zverejnenie voľ-
ných neobsadených pracovných 
pozícií a už v tomto čísle na inom 
mieste nájdete informácie o ne-
obsadených pracovných pozíci-
ách v organizačnej štruktúre MsÚ 
a DK.

Záverom by som sa chcel poďa-
kovať všetkým občanom za pomoc, 
povzbudivé slová a prejavenú dô-
veru a ochotu spolupracovať pri pl-
není úloh a teším sa na ďalšiu spo-
luprácu. Len spoločná snaha a úsi-
lie všetkých o lepší a kvalitnejší ži-
vot v našom meste je zárukou na-
predovania a splnenia toho, čo sme 
si predsavzali.

Prosím Vás, priatelia, aby ste mi 
aj naďalej boli nápomocní pri vý-
kone funkcie primátora v záujme 
mesta a Vás všetkých, bez rozdielu 
veku, vierovyznania alebo politic-
kej príslušnosti.

Ing. Štefan Daško
primátor mesta

Vážení spoluobčania...
dokončenie zo str. 1

ĽUBOMÍR TURCER
prednosta Mestského úradu Ilava
Narodil sa 6. 7. 1959 v Považskej Bystrici, 

býva s manželkou a dvomi dcérami na sídlisku 
Skala v Ilave.

Vzdelanie a kvalifikácia:
1974 - 1978  SPŠ Strojnícka v Považskej Bys-

trici. Technológia strojárenskej výroby. Matu-
ritná skúška i z matematiky a ruského jazyka.

1978 - 198�  Vysoká škola dopravy a spojov v 
Žiline. Všeobecné strojárstvo ukončené štátni-
cou a inžinierskym diplomom.

1991 - 1994  Štátna jazyková škola pri Obchodnej akadémii v Považskej 
Bystrici ukončená štátnou skúškou z anglického jazyka. 

Október �001 Pracovná stáž vo firme Static Control Components v mes-
te Reading v Anglicku za účelom vyškolenia na renováciu laserových to-
nerových kaziet.

Pracovné skúsenosti:
August 198� -jún 1987 Považské strojárne - Považská Bystrica.
Druh podniku: strojárenský podnik.
Funkcia: samostatný projektant –technológ.
Činnosti: Projekty na umiestňovanie technologických zariadení v  

špeciálnej a v leteckej výrobe.
Júl 1987 - máj 1993 SOU strojárske v Považskej Bystrici.
Druh podniku: stredná technická škola.
Funkcia: zástupca riaditeľa pre technicko-ekonomické činnosti.
Činnosti: Riadenie 1�0 členného kolektívu, ktorý materiálne zabezpečo-

val vzdelávací proces vrátane riadenia ekonomického úseku a TPV. Zabez-
pečovanie externých dodávok a prác. Vybudovanie dievčenskej školy, baka-
lárskeho štúdia , zváračskej školy. Riadenie zákazkovej výroby v rámci ved-
ľajšej hospodárskej činnosti. Výučba anglického jazyka a strojárskej tech-

Predstavujeme: nológie. Zabezpečovanie medzinárodných výučných listov s holandským 
partnerom.

Jún 1993- október 19 Teleki Holding International a.s., Považská Bystri-
ca.

Druh podniku: Firma zaoberajúca sa zahraničným obchodom . Dovoz 
automobilov Renault, počítačov, kozmetiky a papierenského tovaru.

Funkcia: riaditeľ obchodnej divízie.
Činnosti: Zahraničná korešpondencia, organizácia stretnutí, príprava 

správ a vyhodnotení trhu. Prezentácia komodít na slovenskom trhu. Jed-
nania so zahraničnými partnermi. Riadenie marketingu v dcérskych spo-
ločnostiach. Riadenie cca 50 podriadených v piatich dcérskych spoločnos-
tiach.

November 1995 - MOTOKOV Slovakia, s.r.o. -Žilina.
december 1997
Druh podniku: dovozca automobilov – Jaguar, Hyundai.
Funkcia: riaditeľ pre obchod a marketing.
Činnosti: Organizácia stretnutí so zahraničnými partnermi. Vypracová-

vanie objednávkových a predajných plánov. Príprava výročných správ, hod-
notových analýz a marketingových prieskumov v anglickom jazyku. 

Riadenie marketingu a tvorba marketingovej stratégie v spolupráci s naj-
vplyvnejšími elektronickými a tlačovými médiami. Organizácia výstav. Or-
ganizovanie dílerskej siete pre Slovensko. Riadenie obchodného oddelenia.

Január 1998 - marec �00�  Ing. Ľubomír Turcer - Obchod & Marketing. 
Druh podniku: Zriadenie vlastnej firmy na základe živnostenského 

oprávnenia . 
Hlavné činnosti: Budovanie dílerských sietí , spolupráca so zahraničný-

mi investormi. Spracovávanie marketingových prieskumov (napríklad v ob-
lasti obchodovania so stavebninami so spotrebným materiálom pre lasero-
vé, atramentové a ihličkové tlačiarne a s minerálnymi vodami). Služby v ob-
lasti zahraničného obchodu, marketingu a reklamy. Tlmočenie a preklady 
v anglickom jazyku, výučba anglického jazyka a hry na klasickú gitaru. Po-
radenstvo a podieľanie sa na realizácii vybudovania firiem pre renováciu la-
serových tonerových kaziet a distribúciu ostatného spotrebného materiálu 
pre tlačiarne na Slovensku a v Čechách. Manažérske služby, tlmočenie pre-
klady v anglickom jazyku. 

Apríl - september �00� ZTS Špeciál a.s. Dubnica nad Váhom.
 Druh podniku: Veľká strojárska firma, pôvodne zameraná na výrobu vo-

jenskej techniky.
Funkcia: obchodný manažér - špecialista.
Činnosti: Vyhľadávanie klientov doma i v zahraničí so zameraním na 

nové civilné programy. Jednania, preklady a tlmočenie v angličtine. Vypra-
covávanie obchodných ponúk a cenových návrhov.

Október �00� - máj �004 Regionálne poradenské a informačné centrum 
Trenčín.

Funkcia: poradca v  oblasti marketingu, manažmentu a  finančného ria-
denia. Lektor pre uvedené oblasti. 

Činnosti: Podnikateľské poradenstvo, spracovávanie podnikateľských 
zámerov, štúdií, marketingových prieskumov a grantových projektov podľa 
metodiky EU, lektorská činnosť, tlmočenie a preklady v angličtine.

Jún �004 – november �004 Tartex, s.r.o. Nové Mesto nad Váhom.
Druh podniku: Výrobno-obchodná firma. Obalové materiály a baliace 

stroje, antikorózne obalové materiály, a prípravky hlavne pre strojárstvo.
Funkcia: produkt manažér - špecialista na antikorózne obaly a produkty.
Činnosti: Vyhľadávanie odberateľov, prieskum trhu, poradenstvo, prekla-

dy internetových materiálov z angličtiny.
December �004 -súčasnosť ZTS LR NaJUS a.s. Dubnica nad Váhom. 
 Druh podniku: Strojárska firma, zameraná na výrobu náradia, príprav-

kov, jednoúčelových strojov a výrobných liniek.
Funkcia: obchodný manažér – zahraničný obchod.
 Činnosti: Vyhľadávanie klientov doma i v zahraničí so zameraním na 

nové výrobné programy. Jednania, preklady a tlmočenie v angličtine. Vy-
pracovávanie obchodných ponúk a cenových návrhov. (Práce vykonávané 
súbežne na živnosť: výučba angličtiny, prekladateľské a tlmočnícke služby, 
koncertné vystúpenia).

Iné informácie:  Absolvoval som kurzy obchodnej psychológie u firmy 
MBI –Rakúsko. Ovládam prácu s PC– editory Excel a Word, Power point a 
Corel Draw. Pracujem s internetom. Vlastním vodičské oprávnenie kategó-
rie B. 

Záľuby: Hra na gitaru, komponovanie hudby, spev, dekoratívne písmo, 
cestovanie a záhrada.
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Na prvého občana v roku 2007 sme si v ilavskej ne-
mocnici museli počkať  až do 7. januára 2007.  Manže-
lom Zuzane a Radkovi Kezniklovým  sa narodil syn-
ček Daniel. Jeho váha bola 3,30 kg a meral 53 cm. 

Maličkému Danielovi prajeme krásne a šťastné det-
stvo a rodičom veľa radosti, zdravia a spokojnosti!

Vítame prvého občana

Druhého januára sa zišli no-
vozvolení poslanci mestského za-
stupiteľstva na svojom prvom za-
sadnutí, ktoré sa nieslo v sláv-
nostnom duchu. Po príhovore pri-
mátora Ing. Pavla Čiernika, ozná-
mil predseda volebnej komisie, 
Ing. Marián Šlesarik, výsledky de-
cembrových volieb do samosprá-
vy mesta Ilava. Následne pristúpil 
novozvolený primátor mesta Ing. 
Štefan Daško k prevzatiu insignií 
a zloženiu zákonom predpísaného 
sľubu a podpisu do pamätnej kni-
hy mesta. Tento istý akt vykonali 
všetci poslanci. Ing. Štefan Daško 
sa vzdal mandátu poslanca mest-
ského zastupiteľstva z dôvodu ne-
zlučiteľnosti s funkciou primáto-
ra mesta. Na jeho miesto nastúpil 
náhradník Ivan Slámka. Poslan-
kyňa Viola Bakošová predniesla 
sľub a poslanci sľub potvrdili svo-
jím podpisom do pamätnej kni-
hy. Po tomto slávnostnom obrade 
sa prítomným v sále prihovoril no-
vozvolený primátor mesta Ing. Šte-
fan Daško. 

„Novozvolený primátor mes-
ta Ing. Štefan Daško poďakoval 
všetkým prítomným a poprial im 
do nového roka veľa zdravia, šťas-
tia, radosti, spokojnosti a Božieho 
požehnania a vydarenú cestu Ila-
vou. Je si plne vedomý svojho vo-
lebného programu. Aj roky pred-
tým pracoval ako poslanec, sto-
jí si za všetkým, čo povedal. Všet-
ko hovoril verejne a podpísal sa pod 
to. Už raz prehral a porážka je spo-
jená aj s vecami, ktorým sa nechce 
venovať.

 Bol očiernený v novinách a po 
predložení vyjadrení z polície ne-
bol jeho príspevok uverejnený. Ing. 
Čiernikovi oznámil, že sa nehan-
bí za to, čo hovoril. Teší sa na spo-
luprácu s občanmi a poslancami. 
Poďakoval sa rodine a požiadal 
rodiny spolupracovníkov o trpez-
livosť, pretože práca je obeta a pre-
žijú v nej veľa času. Má ambíciu pri-
tiahnuť do práce nových ľudí, oslo-
vil všetky politické strany v meste 
na členov komisií a mestských vý-
borov. Chce začať riešiť vzťahy me-
dzi Ilavou a mestskými časťami, za 
svojho zástupcu ponúka Ing. Má-
ria Hrubého a váži si, že kandido-
val a je v mestskom zastupiteľstve. 
S pokorou prosí mestské zastupiteľ-
stvo, ktoré schvaľuje zástupcu, o je-
ho schválenie. Všetkých čaká veľa 
práce, chce sa zbaviť zášti, hnevu, 

Prvé zasadnutie 
mestského parlamentu

urobilo sa toho veľa, Ilava sa pohla 
dopredu a je rád, že bol pri tom. Ďa-
kuje občanom, že prišli a sľubuje, že 
aj keď sa nebude dať urobiť všetko, 
je tu vždy pre občanov. Bude mať 
snahu pomôcť vo všetkých staros-
tiach, trápeniach a bolestiach. Ešte 
raz ďakuje .“ 

Ďalej sa už zasadnutie riadilo 
presne stanoveným 15 bodovým 
programom. Poslanci schválili za 
zástupcu primátora Ing. Mária 
Hrubého. Schválili ďalej zriadenie 
komisií a ich predsedov : 

Finančno-majetková komisia - 
Helena Matovičová 

Komisia stavebná a verejného 
obstarávania – Ing. Ján Straňák 

Komisia pre kultúru a vzdeláva-
nie – Viola Bakošová 

Komisia životného prostredia – 
Ivan Slámka 

Sociálna a bytová komisia – Da-
niela Jurenová 

Komisia na ochranu verejného 
záujmu – Milan Pagáč 

Komisia na prešetrenie sťažností 
– Milan Košík 

Členovia jednotlivých komisií 
budú schvaľovaní na najbližšom 
zasadnutí MZ. V budúcnosti pri-
mátor plánuje rozšíriť počet komi-
sií – komisiu stavebnú a verejného 
obstarávania rozdeliť na dve komi-
sie, komisiu pre kultúru a vzdeláva-
nie rozdeliť na dve komisie a zriadiť 
novú komisiu pre šport. 

V jedenástom bode progra-
mu poslanci schválili jednotlivých 
predsedov mestských výborov 
v mestských častiach.

Mestský výbor - Mesto, Kukučí-
nova, SNP – Bc. Tibor Turza 

Mestský výbor - Medňanská – 
Ing. Straňák 

Mestský výbor - Skala – Milan 
Pagáč 

Mestský výbor - NsP – Mgr. Ka-
rol Dubčák 

Mestský výbor -Sihoť – Milan 
Košík 

Mestský výbor - Klobušice – Ján 
Bezecný 

Mestský výbor - Iliavka – Viera 
Holbová 

Členovia mestských výborov 
budú schvaľovaní na najbližšom 
zasadnutí MZ, kde predsedovia 
predložia návrhy členov. 

Pred diskusiou poslanci ešte 
schválili plat primátora. Ing. Hru-
bý predniesol návrh na základný 
plat primátora, ktorý sa zmysle § 
11 ods. 4 písm. i zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení ne-
skorších predpisov a v súlade s § 3 
ods. l a ods. � zákona č. �53/1994 
Z.z. o právnom postavení a pla-
tových pomeroch starostov obcí 
a primátorov miest v znení neskor-
ších predpisov vypočíta ako súčin 
priemernej mesačnej mzdy zamest-
nanca v národnom hospodárstve 
vyčíslenej na základe údajov Štatis-
tického úradu SR za predchádzajú-
ci kalendárny rok a násobku podľa 
§ 4 ods. 1 zákona č. �53/1995 Zb.z. 
v znení neskorších predpisov, čo 
v podmienkach mesta je �,6 – ná-
sobok s účinnosťou odo dňa zlože-
nia sľubu, t.j. od �. januára �007.

Prednesený návrh bol poslanca-
mi jednohlasne odsúhlasený. 

Diskusia : 
Primátor mesta Ing. Štefan 

Daško vysvetlil nedorozumenie, 
ktoré vzniklo na jeho predvoleb-
nom mítingu, čo sa týkalo polože-
ných otázok od občanov. 

p. Bakošová vyjadrila potešenie 
z veľkého počtu prítomných obča-
nov s vierou, že v takomto veľkom 
počte sa budú niesť aj ich ďalšie ro-
kovania. 

p. Košút – sa informoval o nevy-
užitom priestranstve pozemku p. 
Adamčíka, ktorý špatí Mierové ná-
mestie. Na jeho otázku odpovedala 
p. poslankyňa D. Jurenová. 

p. Zubárik - za sídlisko Skala bla-
hoželá novému primátorovi a verí, 
že sa bude snažiť pracovať pre ľudí. 
Ťaží ho, že bývalý primátor vyzdvi-
hol mesto 

ako okresné, ale štátna správa tu 
neexistuje. Treba prehodnotiť vyš-
šie dane, ktoré boli schválené ako 
pre okresné mesto. Ďalej poukázal 
na neúmerné zaťaženie na vývoz 
tuhého odpadu, poplatok na osoby 
je nespravodlivý, žiada platiť dane 
od nádoby a nie od osoby. 

Primátor uviedol, že každý rok 
sa schvaľuje výška poplatkov za 
daň z nehnuteľnosti a za odpad, 
predstavy sú rôzne, musí byť kom-
promis. Nechceme ľudí obrať o pe-
niaze za smeti a dane, ale poplatky 
musia byť, sú stanovené zákonom. 

p. Búrik – praje veľa úsilia. K tvr-
deniu Ing. Čiernika ohľadom Indu-
polu povedal, že ešte nie je rozhod-
nuté, na 11. januára �007 je zvolané 
prerokovanie o výrobe. Je to tvrde-
nie proti tvrdeniu. 

p. Poliak – poslanci sa sťažujú, že 
občania nechodia na zastupiteľstvo, 
ale oni sa na porade dohodnú a na 
verejnom mestskom zastupiteľstve 
sa nevie, o čom sa jedná. K tomu, či 
Ilava je alebo nie je okresné mesto 
– vďaka Dubničanom tu okres nie 
je, rozhodli o tom, keď nie je v Dub-
nici, nebude ani v Ilave.

Primátor mesta Ing. Štefan Daško 
po schválení uznesenia , ktorý po-
slanci schválili, ukončil zasadnu-
tie. Poďakoval prítomným za účasť 
a podporu. Podal návrh, že ďal-
šie zasadnutie MZ bude v priesto-
roch DK Klobušice. Poďakoval po-
slancom, že zvolili za jeho zástupcu 
Ing. Mária Hrubého.

-ra-
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Mestský úrad ILAVA oznamuje nasledovné voľné pracovné 
miesta v zmysle organizačnej štruktúry mesta Ilava:

- vedúci Domu kultúry ILAVA
- odborný referent na sekretariáte primátora
- samostatný odborný referent na referáte správy a školstva odde-

lenia vnútornej správy
a voľné pracovné miesta na kratší pracovný úväzok:
- správcovstvo a upratovanie v Dome kultúry Iliavka
- správcovstvo a upratovanie v Dome kultúry v Klobušiciach
- samostatný odborný referent na úseku preneseného výkonu štát-

nej správy v oblasti ochrany životného prostredia – požadované 
vzdelanie prírodovedného, lesníckeho alebo poľnohospodárske-
ho smeru.

Záujemcovia môžu písomné žiadosti spolu so životopisom, kó-
piou dokladu o vzdelaní (s výnimkou prac. činností s prevahou fy-
zickej práce) a súhlasom so spracúvaním osobných údajov v databá-
ze uchádzačov o zamestnanie zasielať na adresu: Mestský úrad, Mie-
rové námestie 16/31, 019 01 Ilava.

Tlačivo „Súhlas so sprac. os. údajov v databáze uchádzačov o za-
mestnanie“ je možné stiahnuť si na internetovej stránke mesta v sek-
cii Tlačivá a formuláre, vyzdvihnúť si na odd. vnútornej správy - per-
sonálnom referáte alebo uviesť súhlas priamo v podpísanej žiadosti.

Ing. Ľ. Fúsková, odd. vnútornej správy

OZNAM

Tak, ako avizovali už viaceré slo-
venské denníky, rozhlasové i televíz-
ne spoločnosti, v pondelok, 8.1.�007 
vyvrcholila známa, ostro sledovaná 
mediálna kauza týkajúca sa zachova-
nia víkendových autobusových spo-
jov v ilavskom regióne - zrušených na 
sklonku roka �006 - medzi vedením 
mesta Ilava a starostami ďalších troch 
obcí a kompetentnými predstaviteľmi 
SAD, a.s. Trenčín, resp. zástupcami 
Trenčianskeho samosprávneho kraja. 
Treba pripomenúť, že kauza s úspeš-
ným koncom. V súvislosti so spomína-
nými udalosťami prinášame malú re-
kapituláciu toho, čo sa v grafikone au-
tobusovej linky číslo 30� 403 medzi 
Ilavou a Iliavkou udialo a čo sa po 1. 
februári �007, ktorý je hraničným ter-
mínom akceptácie všetkých dohodnu-
tých zmien, v nových cestovných po-
riadkoch objaví.
Ø V sobotňajších spojoch:
· zavedie sa spoj s odchodom o 5.00 

hod. zo zastávky „Ilava-Iliavka, ko-
nečná“ do zastávky Ilava-NsP s ozna-
čením „6“

· zavedie sa spoj s odchodom o 6.35 
hod zo zastávky „Ilava-NsP“ do za-
stávky „Ilava-Iliavka konečná“ s ozna-
čením „6“

Zmeny súvisiace s autobusovou dopravou 
v regióne nášho mesta

· bude zrušený existujúci spoj č. 30 
odchádzajúci o 8.�0 zo zastávky „Ila-
va-Iliavka konečná“ do zastávky „Ila-
va-NsP“ 

· bude skrátený existujúci spoj č. 
�7 odchádzajúci o 7.35 zo zastávky 
„Dubnica n/V-kolonky“ do zastávky 
„Ilava-Iliavka konečná“, nakoľko pre-
mávať bude iba do zastávky „Ilava-
NsP“ 

· bude upravený odchod existujúce-
ho spoja č. �8, odchádzajúceho zo za-
stávky „Ilava-Iliavka konečná“ a to 
z času 7.00 hod na čas 7.30 hod.

· na existujúcich spojoch č. 74 a 63 
sa znamienko „x“ vypustí a spoje budú 
premávať od pondelka do nedele
Ø V nedeľňajších spojoch budú 

premávať nasledovné spoje:
· zo zastávky „Ilava-Iliavka koneč-

ná“ spoj s odchodom o 5.00 hod do za-
stávky „Ilava-NsP“

· zo zastávky „Ilava-NsP“ spoj s od-
chodom o 7.00 hod. do zastávky „Ila-
va-Iliavka konečná“

· zo zastávky „Ilava-Iliavka koneč-
ná“ spoj s odchodom o 1�.30 hod. do 
zastávky „Ilava-NsP“

· zo zastávky „Ilava-NsP“ spoj s od-
chodom o 15.00 hod. do zastávky „Ila-
va-Iliavka konečná“

· zo zastávky „Ilava-Iliavka koneč-
ná“ spoj s odchodom o 17.00 hod. do 
zastávky „Ilava-NsP“

· zo zastávky „Ilava-NsP“ spoj s od-
chodom o 18.4� hod do zastávky „Ila-
va-Iliavka konečná“.

· zo zastávky „Ilava-Iliavka koneč-
ná“ spoj s odchodom o �1.05 hod. do 
zastávky „Ilava-NsP“

· zo zastávky „Ilava-NsP“ spoj s od-
chodom o ��.40 hod. do zastávky „Ila-
va-Iliavka konečná“

· zrušené budú nedeľné spoje - spoj 
č. 34 s odchodom o 9.�0 hod. zo za-
stávky „Ilava-Iliavka konečná“ a spoj 
č. �9 s odchodom o 11.30 hod. zo za-
stávky „Ilava-NsP“ do „Ilava-Iliavka 
konečná“ 
Ø V celotýždňových spojoch: 
· odchody spojov - školského spo-

ja č.35 s pôvodným odchodom o 13.�5 
hod. zo zastávky „Ilava-NsP“ do „Ila-
vy-Iliavka konečná“ a rovnako i spoja 
č. 54 s pôvodným odchodom o 13.45 
hod. zo zastávky „Ilava-Iliavka koneč-
ná“ do zastávky „Dubnica n/V-ZTS“ 
- budú posunuté o 5 minút, teda na 
13.30 hod., resp. 13.50 hod. 

Do pôvodného stavu spred konca 
roka �006 sa vrátia i zrušené spoje tý-
kajúce sa prepravných nárokov obča-
nov Hornej Poruby, Krivokláta a Vrša-
teckého Podhradia. Naviac, potešiteľná 
je správa, že z dôvodu zabezpečenia 
nadväznosti autobusových spojov na 
vlak prichádzajúci z Púchova do želez-

ničnej stanice Ilava o 18.55 hod. budú 
z autobusovej zastávky „Ilava-žel.stani-
ca“ pri aktuálnych spojoch realizované 
posuny odchodov autobusov približne 
o 5 minút neskôr. Kompetentní teda 
urobili to, čo mali, čo sa od nich oča-
kávalo. Teraz sú na rade občania. Aby 
dokázali, že opätovné a celkom určite 
nie ľahko vydobyté zmeny sú potrebné 
a opodstatnené. Aby po čase nebol na-
porúdzi opäť argument, že spoje jazdia 
úplne prázdne a treba ich zrušiť.

Zostáva poďakovať. Predovšetkým 
poslankyni MZ za miestnu časť Iliav-
ka pani Viere Holbovej, obyvateľom 
tejto horskej lokality a všetkým, ktorí 
boli pri riešení tohto problému akým-
koľvek spôsobom nápomocní, poslan-
covi Trenčianskeho samosprávneho 
kraja, pánovi Antonovi Vankovi, sta-
rostom okolitých obcí, partnerom za 
rokovacím stolom – predstaviteľom 
Trenčianskeho samosprávneho kra-
ja a SAD – ktorí boli vedením pracov-
ných jednaní poverení a v neposlednej 
rade tiež zástupcom početných médií, 
SITA, TASR, Pravda, Považský Obzor, 
TV JOJ, TA3 a TV Považie, bez ktorých 
pomoci si úspešné zvládnutie celého 
problému možno iba veľmi ťažko pred-
staviť. Viackrát to zdôraznil a osobnú 
spokojnosť a poďakovanie všetkým 
zainteresovaným vyjadril aj primátor 
mesta Ilava, Ing. Štefan Daško.

Ing. Jozef Tichý
hlavný kontrolór mesta

STRANA ZELENÝCH - základná skupina v Ilave, sa chce 
prostredníctvom Ilavského mesačníka poďakovať všetkým obča-
nom mesta Ilavy a jej mestských častí, za ich podporu a prejavenie 
dôvery v komunálnych voľbách r. 2006 a popriať im veľa zdravia, 
šťastia osobných a pracovných úspechov v r. 2007.

 Strana zelených základná skupina v Ilave, sa po prvýkrát v r. 
2006 zúčastnila samostatne komunálnych volieb a zároveň sa sta-
la aj najúspešnejšou samostatne kandidujúcou  stranou. Tieto vý-
borné výsledky sme dosiahli vďaka kvalitnému výberu kandidátov 
na post poslancov z radov našich členov a našich sympatizantov. 
Lepšie umiestnenie dosiahla len koalícia troch politických strán 
KDH, HZD, SDKÚ.

Bc. Tibor Turza
predseda ZS Strany zelených

Poďakovanie
Už niekoľko mesiacov poskytuje svoje služby v  meste a teší nás MEDULIEN-

KA-centrum pre všetkých, ktorí majú radi chvíle relaxu a príjemnej pohody.
V pokojnej atmosfére naplnenej tónmi jemnej povznášajúcej hudby vás tu
vždy rada privíta pani Simonka Janíčková. Je to milá, zhovievavá žena, ktorá po-

skytovanými masážami  sa nielen dotýka vášho tela, ale i pohladí vášho ducha.
Svojím obetavým, láskyplným prístupom si získala veľa dobrých zákazníkov. Tí 

tu môžu navštíviť saunu, solárium a hydromasážnu vańu. Okrem toho je možné 
posedieť si pri šálke.dobrého čaju a prečítať zaujímavé knihy.

Keď som do Medulienky vstúpila po prvýkrát, mala som na chvíľu pocit, že som 
v raji . A ten pocit vo mne navždy zostal. Preto chcem jeho tvorkyni- pani Simonke 
z celého srdca poďakovať. K poďakovaniu pripájam skromné prianie, aby takýchto 
„ malých rajov“ bolo v našom meste čoraz viac.

Ak ste ubolení, smutní alebo unavení a chcete si oddýchnuť, príďte do Medulien-
ky a určite odídete spokojní.        Gabriela Hudecová
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Prihováram sa Vám prostred-
níctvom IM, aby som v prvom 
rade poďakoval za dôveru, ktorú  
som dostal v posledných komunál-
nych voľbách a súčasne poinfor-
moval aj ostatných obyvateľov Ila-
vy o dianí na sídlisku Skala.  Bý-
vanie na Skale je v očiach mno-
hých spoluobčanov z iných mest-
ských častí kľudným, čo môžem po-
tvrdiť. Tento dojem vytvára fakt, 
že sídlisko je obkolesené lesmi. Ale 
tak, ako aj v iných mestských čas-
tiach ľudia i tu žijú so svojimi prob-
lémami a ťažkosťami. Napríklad 
len v minulom roku sa konečne po-
darilo prinútiť Povodie Váhu, aby 
odstránilo prerastené stromy okolo 
potokov, ktoré ohrozovali zdravie 
a majetky bezprostredne bývajú-
cich rodín. Drevo odviezli, ale ha-
luzinu nechali na kopách a aj na-
priek viacerým urgenciám ju ne-
odstránili. Pravdepodobne to opäť 
zostane na pracovníkov TSM. Sa-
mozrejme boli aj negatívne ohla-
sy občanov na výrub stromov, ale 
tých, ktorých neohrozovali. Boli 
vymenené zastaralé žiarovky ve-
rejného osvetlenia na celom sídlis-
ku za nové, oveľa šetrnejšie. Okrem 
toho postupne boli zriadené aj nové 
osvetľovacie telesá, čím sa osvetli-
li tmavé kúty a to po hlavnú cestu 
do Iliavky, okolo PD a cesta vedúca 
od cesty na Prievidzu k radovej zá-
stavbe. 

Možno mnohých prekvapí infor-
mácia, že  časť sídliska Skala nebola 
dostatočne pokrytá televíznym sig-
nálom. Preto ešte pred 20-timi rok-
mi sme si svojpomocne zriadili spo-
ločnú anténu, umiestnenú na kop-
ci Batina. Starostlivosť,  prevádzku 
a údržbu dostal do vienka mestský 
výbor Skala, ktorý zabezpečoval 
prostredníctvom odborníkov nutné 
opravy. Od 1.12.2006 je to už minu-
losť, pretože sme zabezpečili firmu, 
ktorá zaviedla na sídlisko káblovú 
televíziu. Túto doteraz využíva už 
viac ako 60 účastníkov, tým čle-
nom mestského výboru odpadla 
jedna zo starost, veď systém slúžil 
21 rokov a bol čím ďalej tým ťaž-
šie udržiavať ho v prevádzke a tele-
vízny signál mnohé  rodiny nemali 
z dôvodu, že boli v tieni od vykrý-
vača v Trenčianskej Závade. 

Ďalšou dobrou správou je, že PD 
Košeca akceptovalo niekoľkoroč-
nú požiadavku, aby chov dobytka 
bol v Ilave zrušený z dôvodu nedo-
statočnej hygieny na dvore, čo veľ-
mi strpčovalo život v okolitých do-
moch.  Dobytok sa má sťahovať do 
Košece. Mesto môže priestor po-

S chuťou do nového roku
stupne zaradiť do koncepcie rozvo-
ja a v budúcnosti celú zónu skráš-
liť. Celá plocha je v novom územ-
nom pláne uvedená ako nebytová 
výstavba. Na sídlisku existuje 1 ob-
chod s potravinami , 2 pohostin-
stvá, 2 detské ihriská s kĺzačka-
mi, chýba hracia plocha na lop-
tové športy. Deti využívajú blízku 
lúku v iliavčanskej doline. Na síd-
lisku nie je vhodná plocha na zria-
denie takéhoto ihriska. . Autobuso-
vé spoje sú uspokojivé okrem spojov 
vypravovaných priamo zo sídliska 
hlavne v ranných hodinách. Obča-
nia využívajú spoje z Iliavky, H. Po-
ruby a Valaskej Belej. 

Z pripomienok občanov, ktoré by 
bolo dobré zaradiť do investičných 
akcií v budúcnosti je vyasfaltovanie 
autobusového otoča, ktorý je vybe-
tónovaný, ale za roky je už zvetraný 
a na mnohých miestach poškodený, 
úprava resp. zväčšenie ústia potoka 
z Iliavky vlievajúci sa do Porubské-
ho potoka. Blízko bývajúci  občania 
majú obavy z potencionálnych zá-
plav. 

 Občania sídliska ďalej prezentu-
jú, aby boli vyasfaltované cesty po 
sídlisku . Tento  problém nevidím 
optimisticky pre veľký objem finan-
cií. Zriadenie parkovacích plôch 
pri bytovkách   vidím reálnejšie. Čo 
sa týka návrhu občana zo sídliska, 
aby bol zriadený chodník do iliav-

čanskej doliny pre bývajúcich cha-
tárov, môžem povedať len toľko, 
že tento návrh nebudem podporo-
vať a to z finančnej náročnosti die-
la, taktiež i z dôvodu, že dotknuté 
pozemky nie sú v majetku mesta. 
A najhlavnejší  dôvod prečo nere-
alizovať podobnú  požiadavku vi-
dím v tom, že obyvatelia chát nie 
sú občania nášho mesta. Mesto ne-
dostáva na nich ani podielové dane 
od štátu, tie berú mestá s ich tr-
valým pobytom. Dosť financií nás 
stojí odvoz komunálneho odpadu 
z celej doliny, inak by bola dolina 
zasypaná smeťami. Radšej podpo-
rím investíciu na vydláždenie plo-
chy v centre mesta – prechod oko-
lo mestskej zvonice spájajúca ulicu 
Ružovú a Farskú. 

Vážení čitatelia,
nadpis môjho článku som volil 

optimisticky, lebo Ilava potrebuje 
optimizmus. Ja osobne som nemal 
záujem už kandidovať, avšak  okol-
nosti, občania a v neposlednom 
rade volebný program  ma k tomu-
to rozhodnutiu  opäť presvedčili. 
Množstvo hlasov, ktoré som získal 
vo voľbách, ma veľmi prekvapilo 
a dalo im i mne  za pravdu, že som 
urobil dobre. Na dedinách i v ma-
lých obciach  v každých komunál-
nych voľbách zohrajú veľkú úlohu 
i emócie. Ilava je malé mesto, všetci 
sa tu zväčša poznáme, preto i v po-
sledných voľbách boli emócie prí-
tomné.  Vo väčších mestách tomu 
tak nie je. Na jednom z príkladov 

chcem len potvrdiť, že ľudia  volili 
pod vplyvom emócií, nie pragma-
ticky. Z nášho mesta máme vo VÚC 
Trenčín 4 poslancov. Väčšie mes-
tá majú po 1 poslancovi a niekto-
ré žiadneho. Všetci 4 poslanci boli 
na kandidátkach , ale ani jeden ne-
prešiel v našich komunálnych voľ-
bách, a práve títo ľudia majú čo po-
vedať do zdravotníctva, stredného 
školstva, do kultúry, dopravy, bu-
dovania ciest... . Tieto kompeten-
cie majú poslanci VÚC.  Na pred-
volebných mítingoch zazneli z úst 
občanov mnohé otázky ,týkajúce 
sa spomenutých oblastí, pretože 
sa priamo dotýkajú nášho mesta. 
Máme tu nemocnicu, strednú ško-
lu, SAD, cesty I. a II. triedy, aj ten 
kruhový objazd, na ktorý sa mnohí 
občania spytovali  na hlavnej križo-
vatke v meste, je v ich kompetencii, 
pretože križujúce sa cesty sú štátne 
cesty , teda rozhodnúť môžu len po-
slanci VÚC, či budú alebo nebudú 
peniaze na prípadnú výstavbu.  Je 
na novom vedení mesta úzko spo-
lupracovať s našimi poslancami vo 
VÚC, aby pomohli mestu zrealizo-
vať úlohy, ktoré sú už rozbehnuté 
prípadne i ďalšie, ktoré nám život 
prinesie. Za veľké pozitívum pova-
žujem veľký záujem o dianie v mes-
te vyjadreným veľkým počtom kan-
didátov a čo ma najviac potešilo 
i mnoho mladých , ktorí boli ochot-
ní ísť  „predať svoju kožu na trh“. 
To je dobrá a priaznivá skutočnosť 
do budúcnosti. - M. Pagáč -  

Členovia speváckeho zboru 
ILAVAN  tradične v čase via-
nočných sviatkov tešia svo-
jím vystúpením obyvateľov 
nášho mesta a zúčastňujú sa 
i ďalších vystúpení. V minu-
lom roku účinkovali v evan-
jelickom kostole v Trenčíne, 
v rímsko-katolíckom  kostole 
v Mikušovciach, v tomto roku  
v domácom kostole Všetkých 
svätých, v kostole Sv. Jakuba 
v Dubnici nad Váhom a v pen-
zióne v Dubnici nad Váhom. 

S radosťou sledujem aktivity 
tohto speváckeho zboru za po-
sledných pár rokov a zisťujem, 
že ich repertoár sa neustále 
rozširuje, spev je krajší a precí-
tenejší. Teším sa z ich vystúpe-
ní, napĺňajú ma pohodou a hr-
dosťou na to, že naše mesto má 
takého skvelého reprezentanta. 
Vďaka patrí všetkým členom 
zboru, ktorý vedie MUDr. Ele-

Ilavan opäť zažiaril

Koncom decembra mala ilav-
ská kultúrna obec možnosť zú-
častniť sa prvého podujatia 
v oblasti kultúry, ktoré bolo 
spolu financované z prostried-
kov Európskej únie. K realizá-
cii boli využité Prostriedky fon-
du mikroprojektov, ktorý spra-
vuje euroregión Biele Karpaty.

Bol to projekt „ Překonejme 
filmové hranice Bílých Kar-
pat „ . V rámci neho bolo mož-
né pozrieť si niekoľko zaují-
mavých českých filmov, po-
besedovať o nich a stretnúť sa 

„Překonejme filmové 
hranice Bílých Karpat“

s mladým študentom – obča-
nom nášho mesta Petrom Mar-
tiniskom, ktorý je spoluúčast-
níkom projektu. Ďakujem za 
jeho aktivitu v tomto projekte. 
Je predzvesťou toho, že prísun 
prostriedkov do oblasti kultúry 
pre potreby rozvoja duchovných 
hodnôt je možný a je výzvou pre 
nás všetkých. 

Je mi ľúto, že napriek veľkej 
mediálnej a účinne propagova-
nej kampani sa akcie zúčastni-
lo tak málo obyvateľov nášho 
mesta.      - G.H.-

mír Teicher a zároveň ich skve-
lým dirigentkám – pani Mgr. 
Jarke Piškovej a Violke Win-
klerovej  za ich obetavú prácu.

Želám Ilavanu veľa dobrých 

sponzorov, aby svojím spe-
vom mohli tešiť nielen domá-
cich poslucháčov, ale  častejšie 
sa predstaviť i v neďalekom za-
hraničí.     Gabriela Hudecová



Ilavský mesačník6

Čistá voda 
a vzduch, 
zdravé život-
né prostre-
die okolo nás 
je to, čo si 
všetci praje-
me mať. Túž-
bou každé-

ho občana mesta je prejsť sa krás-
nou prírodou, poľnou cestou a po-
kochať sa krásami okolia. V oko-
lí nášho mesta je možné stále nájsť 
veľa krásnych zákutí s peknými 
vyhliadkami na panorámu mesta, 
mestské časti a na rôzne zaujíma-
vosti. Je veľa miest, kde prítom-
nosť človeka nezanechala doposiaľ 
žiadne stopy a je radosť takýmto 
miestom prejsť. Žiaľ nie všetky 
miesta zostali nedotknuté a je na 
ne pekný pohľad aj v súčasnosti. 
Jednaním niektorých ľudí, ktorí si 
prírodu pomýlili s odpadkovým 
košom, začalo takýchto miest 
opäť nezmyselne pribúdať. Zaiste 
tomu napomáha aj veľmi mierna 
zima, ktorá neznížila ich mobilitu 
v katastri mesta. Pre niektorých 
„občanov“ je výhodnejšie voľne 
vyhodiť takýto odpad, niekedy aj 
nebezpečný, priamo vedľa poľnej 
cesty, zaviesť ho k Váhu, či ho jed-

Nezodpovednosť a arogancia nepozná hranice
noducho vhodiť do potoka a takto 
sa podľa ich názoru elegantne zba-
viť problému. Žiaľ skoro vždy je to 
v konečnom dôsledku na úkor nás 
všetkých. Už zopárkrát sa podari-
lo pracovníkom mesta v spoluprá-
ci s občanmi, ktorí takéto konanie 
oznámili, vinníkov odhaliť a zjed-
nať nevyhnutné opatrenia na od-
stránenie nepovolenej skládky. 
Ale nie vždy je to možné riešiť ta-
kýmto spôsobom. Veľakrát je ta-
kýto odpad vyvážaný pod rúškom 
tmy a vinník je prakticky s od-
stupom času nezistiteľný. V tých-

to zostávajúcich, neriešiteľných 
prípadoch bude musieť mesto za-
bezpečiť vyčistenie predmetnej lo-
kality na vlastné náklady a zame-
dziť rozširovaniu takejto sklád-
ky aj do budúcnosti. Je potrebné 
však povedať, že vždy ide o veľmi 
finančne nákladnú záležitosť. Po-
sledným prípadom, ktorý je v tej-
to dobe riešený na meste, je roz-
rastajúca sa skládka odpadu pri 
kanáli v mestskej časti Klobušice, 
kde bol na konci minulého roka 
vyvezený nebezpečný komunálny 
odpad z autoopravovne. Nakoľko 

boli zaistené dôkazy, ktoré môžu 
veľmi napomôcť k zisteniu pácha-
teľa je šanca, že mesto bude v tom-
to prípade úspešné a bude násled-
ne nekompromisne konať voči po-
čínaniu vinníka aj v spolupráci 
s odborom životného prostredia. 
Je však na nás všetkých, aby sme 
k takýmto veciam neboli ľaho-
stajní a v prípade zistenia takých-
to skutočností tieto neodklad-
ne oznámili pracovníkom mes-
ta, resp. poslancom a členom MV, 
ktorí sú povinní v takejto veci ne-
odkladne konať. Veď v konečnom 
dôsledku tu ide o nás všetkých 
a o naše spoločné prostriedky, 
ktoré môžu byť vždy využité efek-
tívnejšie. Chceme mať čisté a pek-
né nielen mesto, ale aj jeho okra-
jové časti a katastrálne územie. 
Nedajme preto priestor takýmto 
nezodpovedným ľuďom, ktorým 
vzťah k prírode a ostatným obča-
nom nič nehovorí a ktorí si nevá-
žia ani toho, o čo sa veľakrát s lás-
kou a radosťou starali predošlé ge-
nerácie. Myslime na to, že aj po 
nás tu budú chcieť ľudia žiť dôstoj-
ne v čistej prírode bez komunál-
nych a nebezpečných odpadov.

Ing. Mario Hrubý
zástupca primátora mesta

Po prečítaní uvedeného článku, 
ktorý bol uverejnený v Ilavskom 
mesačníku

 č. 1�/�006, mi nedá nereago-
vať na skutočnosti, ktoré autor 
uvádza. Úvod článku je venovaný 
historickým hodnotám fotogra-
fií, ktoré sú vystavené v Kultúr-
nom dome  v Ilave, a potrebe za-
chovať niektoré zaujímavé pod-
ujatia nášho mesta pre budúcnosť. 
Ďalej autor článku uvádza, že za-
chytil na videozáznam koncert 
operného speváka, odhalenie pa-
mätnej tabule, či obdivuhodný ad-
ventný veniec. Podstatou článku 
však nie sú tieto aktivity, nakoľko 
sa im autor venuje len okrajovo, 
ale predvolebné stretnutia na post 
primátora. Podľa pohľadu auto-
ra, má takýto záznam predvoleb-
ných stretnutí záujemcov o funk-
ciu primátora okrem historickej 
ceny aj nespornú informačnú hod-
notu a prinajmenšom osvieži pa-
mäť a uľahčí rozhodovanie pri na-
sledujúcich komunálnych voľ-
bách. Tu sa mi žiada položiť otáz-
ku, pre koho má historickú a in-
formačnú hodnotu a komu osvieži 
pamäť a rozhodovanie, keď autor 
robí záznam ako súkromná osoba? 

Učiteľka života – reakcia na článok
Ja, ako poslanec, bývalý aj súčas-
ný, neviem o tom, že by bol autor 
článku poverený alebo požiadaný 
vedením mesta, aby takéto video-
záznamy vykonal. Pre koho tieto  
videozáznamy vykonáva v článku 
neuvádza, ale pravdepodobne pre 
svoje súkromné účely.

Z tohtoročnej predvolebnej 
kampane sa mu podarilo zazna-
menať stretnutia Ing. Čiernika  
a Ing. Daška. Ďalší dvaja kandi-
dáti so záznamom nesúhlasili a je-
den z nich to vyjadril aj verejne. Ja 
osobne som autorovi článku od-
kázal, že si neprajem, aby video-
záznam na mojom predvolebnom 
stretnutí vykonal. Toto moje upo-
zornenie si autor aj telefonicky 
preveril, pričom som mu zopako-
val, že si to neprajem, čo rešpek-
toval.

Chcel by som tu uviesť niekoľ-
ko mojich postrehov a dôvod pre-
čo vlastne reagujem na článok. 
Predvolebné stretnutie s obyvateľ-
mi organizuje a zvoláva kandidát 
na primátora a na týchto stretnu-
tiach prezentuje svoju osobu,  svo-

je myšlienky a predstavy. Preto by 
som považoval prinajmenšom za 
seriózne, aby bol vopred osobne 
požiadaný o súhlas, s možnosťou 
vzhliadnuť záverečnú formu spra-
covania záznamu, prípadne uplat-
niť svoje pripomienky a danie sú-
hlasu s jeho ďalším publikovaním. 
Tieto podmienky by mali byť sta-
novené a dohodnuté vopred.

Autor článku uvádza aj sta-
noviská Slovenského národného 
strediska pre ľudské práva v Bra-
tislave, kde vybral, že odborná te-
ória a prax sa zhodujú v tom, že 
hranice prípustnej kritiky sú širšie 
u politika konajúceho vo verejnej 
funkcii ako vo vzťahu k súkrom-
nej osobe. Ďalej sa v stanovisku 
uvádza, že podľa ustálenej judika-
túry Európskeho súdu pre ľudské 
práva sa politik nevyhnutne a ve-
dome vystavuje pozornej kontro-
le každého svojho slova a činu, tak 
zo strany novinárov, ako aj širokej 
verejnosti. Preto musí politik pre-
javovať viac tolerancie, a to najmä 
vtedy, ak sám robí verejné vyhláse-
nia, ktoré pripúšťajú kritiku. Pod-

ľa ich názoru, možno toto výcho-
disko použiť aj v súvislosti s čin-
nosťou a aktivitami kandidáta na 
funkciu primátora v rámci pred-
volebnej kampane. Stredisko za-
stáva názor, že pokiaľ ide o verejné 
predvolebné zhromaždenie v rám-
ci predvolebnej kampane kandi-
dáta na verejnú funkciu, ktorá sa 
koná na verejnom mieste, nie je 
potrebný súhlas kandidáta na vy-
hotovenie záznamu z tohto stret-
nutia.

Chcel by som vyjadriť nesúhlas 
s týmto stanoviskom, nakoľko sa 
v tomto stanovisku poukazuje na 
politika. Kandidát na primátora 
nie je politikom, politikom sa stá-
va a verejnej kontrole podlieha,  
keď je vo verejnej funkcii a je plate-
ný z verejných prostriedkov alebo 
rozhoduje o nakladaní s verejnými 
prostriedkami. Ďalej by som chcel 
upozorniť, že sa jedná len o názor 
uvedenej inštitúcie, ktorý nemá 
žiaden právny podklad. Tu by som 
požadoval citovať právnu normu, 
ktorá to umožňuje a nie názor in-
štitúcie. Bc. Tibor Turza
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Matrika

Január v DK ... Január v DK

Mestská knižnica
Bernardini Enzo: 
„Kniha taJoMných MiEst“,
Bratislava, príroda 2006

Aj keď šíreniu vývinu ľudskej 
civilizácie, pokroky vedy a tech-
niky, archeologické výskumy, ap. 
priniesli mnoho odpovedí na ne-
vysvetliteľné vzniknutie prazvlášt-
nych miest a diel (napr. Moai – veľ-
ké sochy na Veľkonočnom ostrove, 
pevnosť Inkov na Machu Pischu, 
Stonehenge – megalitický brit-
ský monument, a i.), aj tak zostalo 
ešte veľa záhadných javov ,mnoho 
tajomných miest, veľa otázok, pre 
ktoré jasné odpovede neexistujú. 

Toto knižné putovanie medzi 
mýtami a záhadami minulosti sa 
skladá z troch častí: posvätné mies-
ta, symbolické krajiny, zmiznuté 
mestá.

Magická príťažlivosť posvätných 
miest pretrváva tisícročia. Obrov-
ská a pompézna, neuveriteľná stav-
ba egyptskej civilizácie, Cheop-
sova pyramída, okúzľovala v kaž-
dej dobe a je jedinou pamiatkou zo 
siedmich divov sveta, ktorá sa nám 
zachovala. 

Podľa Herodota bol Cheops 
(�613 rokov pred Kristom) krutý 
a nezmieriteľný, zatiaľ čo jeho sú-
časníci si ho pamätali ako osviete-
ného vládcu. Prečo sa ale nikdy ne-
našla jeho múmia a jeho poklady ? 

Existovali z hľadiska astronómie 
a náboženstva nejaké úzke vzťahy 

Dobrého zdravia vám, pánom pravdy, ktorí nenesiete žiadnu 
vinu, ktorí budete existovať naveky vekov.      (Kniha mŕtvych)

medzi pyramídami a nebeskými 
konšteláciami? 

Posvätný a magický Stonehen-
ge, chrám modrých kameňov. Ako 
bolo možné postaviť ho a odkiaľ 
pochádzali obrovské kamene? 

Bolo to posvätné pohrebné 
miesto, obyčajný chrám Slnka, ale-
bo niečo zložitejšie, napr. astrono-
mické observatórium? 

Peruánska púšť neďaleko Na-
zca: zdobia ju prierezy obrovských 
zvieracích figúr a hustá sieť veľmi 
dlhých čiar, ktorých celistvosť mož-
no vidieť len zhora. Kto, kedy a pre-
čo vytvoril toto obrovské dielo? 

Na Veľkonočnom ostrove, 
uprostred Tichého oceánu, sa za-
chovalo asi 600 veľkých sôch stoja-
cich v skupinách na kraji vysokého 

morského pobrežia. Koho predsta-
vovali? Prečo a kedy ich jedni oby-
vatelia postavili a iní zase zbúrali? 
Prečo bol ostrov vyľudnený, akou 
technikou vytvorili a vztýčili so-
chy? 

Petra, zabudnuté skalné mesto, 
Atlantída, Babylon, Knossos – Mi-
nóov palác, Angkór v Kórei – opus-
tený a znova objavený a ešte ďalších 
50 fascinujúcich pokladov ľudstva. 

Podrobné fakty, výskumy, ve-
decké aj hypotetické závery doku-
mentované krásnymi fotografiami, 
sa iste stanú pre čitateľov poznáva-
cím a umeleckým zážitkom. 

- Ľ. L. - 

Narodenie:
Meek Jacob nigel
Filip hudec
simona Krcheňová 
alex Púš
Lukáš Behan 
Michelle Beňová 
Filip christopher Žáčik 
Daniel Keznikl

Manželstvo uzatvorili: 
PaedDr. Katarína holbová 
 a Dr. armando Pannella 

Blahoželáme jubilantom: 
90 rokov:
Ľudmila nýblová 

85 rokov:
Júlia Brtáňová 
alžbeta hírešová 
Emília Janíková 
agneša  strapková 

80 rokov:
oľga Jankovičová 

75 rokov: 
Mária Krajčovičová 
anton Mičuda 
Gizela Rebrová 
Gustáv Šupák 

Navždy nás opustili: 
Jaroslav Paholek 
stanislav Mintál 
anton Vrtík  
Ján slivka 
Mária nemlahová   

Okienko do štatistiky: 
Za sledované obdobie sa do 

nášho mesta k trvalému poby-
tu prihlásilo 17 občanov, 18 ob-
čanov sa z trvalého pobytu od-
hlásilo. Jedno manželstvo bolo 
rozvedené.

Možno sa ešte pamätáš ...
akúže nám to vtedy hrali,
veselú a či ťahavú?
Mala si v tvári páľavu 
a ústa sa ti usmievali ...

Prešli už roky, prefŕkli.
Ku tomuto dňu sa vráťme ako 
k studni,
ako sa ku studienke vracia laň,
skalopevne mi stisni dlaň 
a nezabudni, nezabudni....

12. februára 2007 oslávia 
PERLOVÚ SVADBU

30. výročie od uzavretia man-
želstva

PAVEL a DANIELA
SCHILLEROVCI

K ich krásnemu výročiu žela-
jú veľa lásky, zdravia, rados-
ti a manželského porozumenia  
tri dcéry, dvaja zaťovia a päť 
vnúčat !

Pred piatimi rokmi  zavreli sa 
dve knihy života.

Vtedy stíchol dvor, osirela zá-
hradka i dom. 

ako ťažko je bez Vás dvoch...
otecko, mamička, spite svoj 

večný sen,
v srdciach ste stále s nami,
spomienky krásne zostali 

nám len....

1. 1. 2007 – piatok – sála DK - PLEs oBchoDnEJ aKaDÉMiE 
27. 1. 2007 – sobota – sála DK - Rodičovská zábava  ZŠ

Členovia Malej Múzy opäť nesklamali. Živý betlehem v ich podaní zaujal 
nielen maličkých...

Centrum voľného času v Ilave
v spolupráci s Považským osve-
tovým strediskom poriada dňa 

15. februára 2007 
o 9.00 hod. v DK Ilava

WORKSHOP
na tému

VERBÁLNA A 
NEVERBÁLNA 

KOMUNIKÁCIA.
Lektorkou workshopu je PhDr. 
Oľga Škvareninová z FF UK 
v Bratislave, katedra žurnalis-
tiky.
Cena workshopu na jedného 
účastníka je 450,- Sk
Záujemcovia sa môžu prihlásiť 
v CVČ na 

čísle telefónu 44 65 184 
do 31. januára 2007

V mesiaci január 2007 
uplynulo 5. výročie od úmr-
tia  našich drahých rodičov

Terézie Hajasovej 
a Jána Hajasa

Venujte im s nami tichú 
spomienku. s láskou spo-

mínajú deti s rodinami

OZNAM!
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INZERCIA 
l Prevezmem do prenájmu 
obchodný priestor na prízemí 
v centre mesta  Ilava. 
tel. 0905 548 415, 042 432 8138 

Po starších žiakoch a mužoch 
si víťazstvo v halovom turnaji za-
knihovali i dorastenci MFK Ilava. 
Naši dorastenci sa v púchovskej 
športovej hale �9. decembra �006 
zúčastnili futbalového turnaja 
dorastencov. Hralo sa na kvalit-
nej umelej tráve a pre všetkých 
zúčastnených to bol nesporne 
hodnotný športový zážitok. O pr-
venstve v zaujímavom turnaji roz-
hodla pri rovnosti bodov lepšia 
bilancia vzájomných zápasov me-
dzi našimi dorastencami a Hor-
nou Porubou 5:� a 3:4.Výsledky: 
Ilava – Prečín 3:4, Barták �, Gaš-
párek – Orávik 3, Hrenák, Praz-
nov – H. Poruba 1:�, P. Tomana – 
Kapko, J. Staňo, H. Poruba – Ilava 
�:5, R. Staňo, M. Staňo – Daško �, 
Gašpárek, Pružinec, Šupák, Pre-
čín – Praznov 3:5, Boško, Orá-
vik, Krčmárik – P. Tomana �, Be-
luský, Brigant, P. Šaradín, H. Po-
ruba – Prečín 5:1, P. Drážkovec �, 
Kapko, T. Staňo, R. Staňo – Orá-

I keď počasie vonku skôr pri-
pomína pokročilú jar, musíme za-
čiatok prípravného obdobia našich 
futbalistov nazvať zimným. V dru-
hom týždni nového roku �007 za-
čali s prípravou muži a dorasten-
ci MFK Ilava. Muži pod vedením 
hrajúceho trénera Júliusa Barká-
ča absolvujú prípravu v domácich 
podmienkach a v období od začiat-
ku februára do konca marca odo-
hrajú 1� až 14 prípravných stret-
nutí s družstvami z okolitých fut-
balových klubov. Vedúcim druž-
stva zostáva Jozef Porubčan z Tu-
nežíc. Súťaž by sa mala začať pod-
ľa dostupných informácii 1. aprí-
la �007 majstrovským futbalovým 
stretnutím v Horovciach. Podobný 
charakter ma i príprava dorastu, 
ktorý v jarnej časti povedie tréner 
Ing. Emil Gašpar. V jeho náročnej 
práci mu bude pomáhať asistent 
trénera Peter Letko z Tuchyne a ve-
dúci družstva Milan Pagáč.

Dorastenci začnú majstrovským 
futbalovým stretnutím v Morava-
noch už 18. marca �007.

V druhej polovici januára �007 
vstúpia do prípravy starší žia-
ci MFK Ilava pod vedením ná-
dejného trénera Michala Daška. 
Vzhľadom na to, že jeho otec, Šte-
fan Daško, dostal dôveru občanov 

Zimná príprava sa začala
nášho mesta a zasadol do kres-
la primátora, otázka jeho asistenta 
zostáva otvorená.

Práve táto skutočnosť, že primá-
torom mesta je bývalý aktívny fut-
balista Ilavy a Púchova Ing. Štefan 
Daško, vnáša do futbalu v našom 
meste nové perspektívy okolo roz-
voja futbalu.

Tieto však musia byť podporené 
dobrou prípravou našich futbalis-
tov o športové zápolenie na futbalo-
vom ihrisku v jarnej časti súťažné-
ho ročníka �006 – �007. Súťaž star-
ších žiakov sa začína už 17. marca 
�007. Naši starší žiaci ju začnú maj-
strovským futbalovým stretnutím 
v Šimonovanoch. Mladší žiaci pod 
vedením trénerov Michala Schille-
ra a Michala Barkáča začnú svoju 
súťaž až ��. apríla �007 stretnutím 
v Beluši a z tohto dôvodu sa zatiaľ 
do tajomstiev futbalového umenia 
zaúčajú v telocvičniach ZŠ Ilava. 
Domáce prípravné futbalové stret-
nutia odohrajú naši futbalisti na 
pomocnom ihrisku pri železničnej 
trati, na ktoré Vás srdečne pozýva-
me. Om

Prípravné futbalové stretnutia 
mužov:

Sobota 3. februára �007 o 14.00 
hod. Horné Srnie – Ilava 

Nedeľa 4. februára �007 o 13.00 

hod. Ilava – Nová Dubnica
Sobota 10. februára �007 o 13.00 

hod. Ilava – Pruské 
Nedeľa 18. februára �007 o 13.00 

hod. Košeca – Ilava 
Sobota �4. februára �007 o 13.00 

hod. Ilava – Borčice 
Nedeľa �5. februára �007 o  9.30 

hod. Dubnica n. V. – Ilava 
Sobota 3. marca �007 o 13.00 

hod. Ilava – Horné Srnie
Nedeľa 4. marca �007 o 11.00 

hod Ilava – Tr. Teplá 
Sobota 10. marca �007 o 14.00 

hod. Ilava – Horná Poruba
Nedeľa 11. marca �007 o 13.00 

hod. Ilava – Košeca
 Sobota 17. marca �007 o 13.00 

hod. Ilava – Beluša 
Sobota �4. marca �007 o 11.00 

hod. Ilava – Koš. Podhradie
Prípravné futbalové stretnutia 

dorastu:
Sobota 3. februára �007 o 1�.00 

hod. Horné Sŕnie – Ilava 
Nedeľa 4. februára �007 o 11.00 

hod. Ilava – Nová Dubnica
Sobota 10. februára �007 o 11.00 

hod. Ilava – Ladce 
Nedeľa 11. februára �007 o 10.00 

hod Nemšová – Ilava ( UT )
Sobota 17. februára �007 o 11.00 

hod. Ilava – Nemšová 
Nedeľa 18. februára �007 o 11.00 

hod. Košeca – Ilava 
Sobota �4. februára �007 o 11.00 

hod. Ilava – Pruské ( muži ) 
Nedeľa �5. februára �007 o 8.00 

hod. Dubnica n. V. – Ilava 
Sobota 3. marca �007 o 11.00 

hod. Ilava – Horné Srnie
Sobota 10. marca �007 o 1�.00 

hod Ilava – Horná Poruba
Nedeľa 11. marca �007 o 11.00 

hod. Ilava – Košeca
Prípravné futbalové stretnutia 

starších žiakov:
Sobota 17. februára �007 o 11.00 

hod. Košeca – Ilava 
Nedeľa �5. februára �007 o 10.00 

hod. Ilava – Nemšová 
Sobota 3. marca �007 o 9.00 hod. 

Ilava – Ladce 
Nedeľa 4. marca �007 o 13.00 

hod. Ilava – Košeca 
Sobota 10. marca �007 o 10.00 

hod. Ilava – Horná Poruba
Nedeľa 11. marca �007 o 10.00 

hod. Nemšová – Ilava

Našim dorastencom sa 
na umelej tráve darilo

vik, Ilava – Praznov 7:1, Letko �, 
Pagáč �, Daško, Samek, Garažia 
– P. Tomana, Praznov – H. Po-
ruba 3:1, P. Tomana, P. Šaradín, P. 
Kostelanský – T. Staňo, Prečín – 
Ilava �:�, Orávik, Boško – Daško, 
Pružinec, Praznov – Prečín 4:4, 
P. Tomana �, P. Kostelanský � 
– Orávik �, Boško, Hrenák, Ila-
va – H. Poruba 3:4, Letko, Sa-
mek, Daško – M. Staňo �, R. Sta-
ňo, J. Staňo, H. Poruba – Prečín 
4:4, Habánek �, J. Puček, M. Sta-
ňo – Otradovec �, Orávik �, Ila-
va – Praznov 3:�, Daško �, Porub-
čan – P. Šaradín, P. Kostelanský. 

Najlepším strelcom bol Orá-
vik (Prečín), autor 10 gólov, ktorý 
skóroval v každom zápase. Tur-
najové stretnutia rozhodoval Ka-
rol Oselský z Považskej Bystrice.

om

1. ilava 6 3 1 2 23:15 10 
2. h. Poruba 6 3 1 2 18:17 10 
3. Praznov 6 2 1 3 16:20 7 
4. Prečín 6 1 3 2 18:23 6 

V sobotu 20. januára 2007 sa 
naši starší žiaci zúčastnili halo-
vého futbalového turnaja o Pu-
tovný pohár starostu obce Ko-
šeca. Najviac sa im vydarilo prvé 
stretnutie, v ktorom zvíťazili nad 
domácimi rovesníkmi, ktorí sa 
nakoniec stali držiteľmi najcen-
nejšej trofeje. V ďalšom stretnutí 
s Ladcami získali bod. V stretnu-
tí so Streženicami naši futbalis-
ti doplatili na nepremieňanie gó-
lových príležitosti a tak vyšli bo-
dovo naprázdno. Podobne bolo 
tomu i v stretnutí s Novou Dub-
nicou. Výsledkom toho je až štvr-
té miesto v konečnej tabuľke tur-
naja. Treba však napísať, že vzhľa-
dom na predvedené výkony, je to 
kruté umiestnenie. Zvlášť pre-

Putovný pohár starostu 
zostal v Košeci

to, že ešte v poslednom stretnutí 
s Novou Dubnicou, v prípade ví-
ťazstva to mohlo byť prvé miesto. 
Táto skutočnosť svedčí o vyrovna-
nosti tohto nesporne hodnotného 
športového podujatia.

Výsledky MFK Ilava: FK Koše-
ca 2 : 0, TJ TATRAN Ladce 1 : 1, TJ 
Streženice 2 : 4 a MFK Nová Dub-
nica 2 : 4.

Konečná tabuľka turnaja: 
1) FK Košeca 7 b., 
�) MFK Nová Dubnica 7 b., 
3) TJ Streženice 5 b., 
4) MFK Ilava 4 b., 
5) Tatran Ladce 4 b.
Najlepším strelcom turnaja sa 

stal Daniel Egly z Ilavy a v bránke 
sa najviac darilo Lukášovi Filkovi 
z Košece.   - o.m. -    


